
انتقـاد نماینـده شـوش از تعلـل
واگذاری مدیریت شرکت هفتتپه به

شرکت نیشکر خوزستان

نماینده مردم شوش در مجلس شورای اسلامی از تعلل در واگذاری مدیریت
شرکت هفتتپه به شرکت توسعه نیشکر خوزستان انتقاد کرده و خواستار

ورود قوه قضاییه به این موضوع شد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا؛ محمد کعبعمیر در تذکری شفاهی در جریان جلسه علنی امروز
مجلس شورای اسلامی بیان کرد: در جلسهای که معاون اول رئیس جمهور و
وزیر اقتصاد حضور داشتند مصوب شد که مدیریت شرکت هفت تپه به شرکت
توسعه نیشکر خوزستان واگذار شود. پس از گذشت سه ماه همچنان این
موضوع تعیین تکلیف نشده است؛ دلیل اهمال و کوتاهی به انجام این
کار چیست؟ از ریاست قوه قضاییه استدعا دارم که به این موضوع ورود

کرده و با خاطیان برخورد کند.

سرویس خبری: مجلس و دولت

منبع: ایسنا
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